
 

 

                      

Z Á P I S 
 

ze 4. jednání Komise školství, vzdělávání a demografie konané  

dne 19. 09. 2018  

 

 

Dne 19. 09. 2018 se uskutečnilo jednání Komise školství, vzdělávání a demografie zřízené 

Radou města Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: Restaurace Ventura Pub, Jízdárenská 1, Karlovy Vary 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 14.30 hodin a skončeno v 16.45 hodin 

Přítomni:  Mgr. Jan Poula, Mgr. Miroslav Peer, Jiří Dietz, Ing. Jiří Rezek,  

  Mgr. Vladimír Hůrka, Zdeněk Slába 

 

Omluveni:  Věra Bartůňková, Jaroslav Kubricht, Ivan Pelc 

    

Neomluveni:  / 

 

Hosté:  Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí OKŠT 

    

 

Program jednání: 

1. Přivítání členů komise 

2. Schválení programu jednání 

3. Schválení zápisu z 3. jednání komise ze dne 20. 06. 2018 

4. Kontrola plnění úkolů a usnesení z jednání dne 20. 06. 2018 

5. Informace o zápisu do 1. tříd pro školní rok 2018/2019 

6. Informace o zřízení Lesní MŠ „Duběnka“  

7. Informace o průběhu konkursů na místa ředitelů škol 

8.  Investice a opravy ve školách a školských zařízeních 

9. Poděkování členům komise za práci  

10. Různé, diskuze  

11. Návrh usnesení  

12. Závěr  

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Jan Poula.  
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1.  Přivítání členů komise   

 

Předseda komise Mgr. Jan Poula přivítal všechny členy komise ŠVD. 

 

 

2.  Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl všemi přítomnými členy komise schválen. 

 

 

3.  Schválení zápisu z 3. jednání komise ze dne 20. 06. 2018 

 

Zápis č. 3 / 2018 ze dne 20. 06. 2018 byl schválen v předloženém znění. 

 

Hlasování:  

pro:  Mgr. Jan Poula, Mgr. Miroslav Peer, Jiří Dietz, Ing. Jiří Rezek,  

  Mgr. Vladimír Hůrka, Zdeněk Slába 

  proti:       nikdo   

zdržel se: nikdo 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

4.  Kontrola plnění úkolů a usnesení z jednání dne 20. 06. 2018 

 

Byla provedena kontrola plnění úkolů a usnesení z jednání komise, které se konalo dne 20. 

06. 2018. Usnesení bylo splněno, na posledním jednání nebyly uloženy žádné úkoly. 

 

 

5.  Informace o zápisu do 1. tříd pro školní rok 2018/2019 

 

Tajemnice komise Helena Volková zpracovala a rozeslala členům komise počty zapsaných 

dětí do 1. tříd základních škol. Bylo konstatováno, že od roku 2013 postupně dochází 

k poklesu počtu dětí. Rok 2017 a 2018 je zhruba na stejné úrovni. 

 

 Počty zapsaných dětí v ZŠ k 28. 02. 2016  562 

 Počty zapsaných dětí v ZŠ k 31. 05. 2017  451 

 Počty zapsaných dětí v ZŠ k 31. 05. 2018  466  

 

 

6.  Informace o zřízení Lesní MŠ „Duběnka“  

 

Ing. Bc. František Škaryd informoval členy komise o zřízení lesní mateřské školy „Duběnka“. 

Jedná se o další odloučené pracoviště 1. Mateřské školy Karlovy Vary, Komenského 7, 

příspěvková organizace. Lesní mateřská škola vznikla z iniciativy Ing. Pavlíny Štyndlové ze 

spolku Kozodoj, kde se také mateřská škola nachází. Spolek se podílel na pořízení jurty, 
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příspěvková organizace 1. Mateřská škola hradí ze svého rozpočtu provozní výdaje, finanční 

prostředky na platy zaměstnanců získává mateřská škola ze státního rozpočtu.  

 

Jedná se o první lesní mateřskou školu v regionu, kterou nezřídila soukromá osoba.   

 

 

7.  Informace o průběhu konkursů na místa ředitelů škol 

 

Ing. Bc. František Škaryd informoval o průběhu konkursů na místa ředitelů základních škol, 

mateřské školy a základní umělecké školy. Ke změně na postu ředitele zatím došlo u 3 

základních škol (ZŠ J. A. Komenského, ZŠ Krušnohorská, ZŠ Poštovní). V rámci 

opakovaného konkursního řízení byla rovněž vybrána ředitelka nově zřízené základní 

umělecké školy. Dosud není uzavřen konkurs na ředitele Základní školy Karlovy Vary, 

Konečná 25.  

 

 

8.  Investice a opravy ve školách a školských zařízeních 

 

Ing. Bc. František Škaryd poskytl členům komise informace o průběhu investic a oprav ve 

školách a školských zařízeních, které byly plánovány na období letních prázdnin, tedy na 

měsíce červenec a srpen 2018. Bylo konstatováno, že některé opravy nebyly vůbec započaty, 

některé budou realizovány později, neboť z důvodu nezájmu firem muselo být příslušné 

výběrové řízení opakováno. Některé velké rekonstrukce se nepodařilo provést v době letních 

prázdnin a stavební práce tak pokračují i v průběhu školní docházky (ZŠ Krušnohorská, ZŠ 

Truhlářská – budova Školní).  

  

 

9.  Poděkování členům komise za práci  

 

Předseda komise Mgr. Jan Poula zhodnotil práci Komise školství, vzdělávání a demografie 

v končícím volebním období 2014 až 2018 a poděkoval všem členům komise za jejich práci. 

 

Předseda komise Mgr. Jan Poula poděkoval za spolupráci odboru kultury, školství a 

tělovýchovy Magistrátu města Karlovy Vary. Zvláštní poděkování patřilo i tajemnici komise 

paní Heleně Volkové za přípravy materiálů a technické zabezpečení jednání komisí v průběhu 

celého období let 2014 až 2018. 

 

 

10.  Různé, diskuze 

 

 Členové komise se seznámili s materiálem „Nenech to být“ – internetová i mobilní 

aplikace, prostřednictvím které je možné oznamovat projevy rizikového chování 

včetně šikany na školách. V rámci placené služby získává škola odborné materiály, 

návody a postupy, metodiky, telefonickou podporu. V rámci placené služby získává 

zřizovatel kompletní data a statistiky o šikaně a dalších projevech rizikového chování 

na jím zřizovaných školách.  
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Komise ŠVD vzala na vědomí informace o projektu „Nenech to být“. Další postup ponechává 

na projednání s řediteli jednotlivých škol a na jejich rozhodnutí, zda se do tohoto projektu 

zapojí.  

 

Hlasování:  

pro:  Mgr. Jan Poula, Mgr. Miroslav Peer, Jiří Dietz, Ing. Jiří Rezek,  

  Mgr. Vladimír Hůrka, Zdeněk Slába 

  proti:           nikdo   

zdržel se: nikdo 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 Členové komise vyslechli podrobné informace ke zřízení veřejné vysoké školy 

v Karlových Varech s tím, že univerzitní studium v akademickém roce 2018 / 2019 

nebude otevřeno. 

 

 Náměstek primátora Mgr. Jiří Klsák, který byl rovněž na jednání komise pozván, se 

prostřednictvím vedoucího OKŠT Ing. Bc. Františka Škaryda z jednání omluvil a 

rovněž poděkoval všem členům komise za jejich práci v končícím volebním období 

2014 až 2018. 

 

 

  

Termín příštího jednání komise nebyl stanoven z důvodu ukončení volebního období. 

 

 

 

 

Dne: 20. 09. 2018 

 

Zapsala: Helena Volková, tajemnice komise   _____________________ 

              

         _____________________ 

            Mgr. Jan Poula 

             předseda komise 


